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1. Mötets	öppnande		
Ordförande	hälsade	alla	välkomna	och	förklarade	mötet	för	öppnat.	

2. Godkännande	av	dagordning		
Styrelsen	fastställde	den	föreslagna	dagordningen.		

3. Föregående	protokoll	
- Ingen	återkoppling	ännu	från	Kommunen	vad	gäller	städning/avfall	vid	ån	Ådala/Emmalund.	

Kontaktperson	är	på	semester.		
- Ingen	återkoppling	ännu	från	kommun	efter	besök	på	Ullevi	tidigare	i	våras.	Mailar	kommunen	om	

återkoppling.		
4. Per	capsulam-beslut	sedan	förra	styrelsemötet	-	Inga	per	capsulam-beslut	sedan	förra	styrelsemötet			
5. Ekonomi		

- Årets	arrendefakturor	är	inlagda	i	systemet	och	påminnelse	till	de	som	inte	inkommit	kommer	
skickas	ut.	Det	kommer	även	läggas	ut	papperskopior	på	områdesexpeditionerna	som	man	kan	
hämta.		

- Utgifterna	för	vatten,	avfall	på	våra	områden	följer	budget.		
- Process	för	icke	betalda	arrendefakturor	2021	och	tidigare	är	påbörjad	och	påminnelser	har	

skickats	ut	till	medlemmar.		
6. Arbetsutskottet		

- Kontrakt	om	container	för	fallfrukt	är	skriven	med	Tekniska	verken	för	Emmalund	och	Ådala.	Valla	
avstår	på	grund	av	ekonomin.	Ullevi	avstår	på	grund	av	risken	att	för	att	blandat	material	kommer	
hamna	där	som	med	riskomposten	

- Dialog	pågår	med	Byggnadskontoret	angående	”ryggsäckar”	på	stugorna.	
- Ärende	med	enskild	medlem	på	Valla	pågår.		
- Ordförande	och	webbansvariga	har	haft	ett	bra	möte.	Nytt	möte	är	inplanerat	i	höst.		
- Föreningen	har	tre	lotter	på	Emmalund	utan	byggnad	som	ska	återarrenderas	ut.	Förslag	till	beslut	

att	lägsta	accepterat	pris	blir	100	000	kronor	per	lott.	Beslut	tas	att	acceptera	lägst	accepterande	
pris	på	100	000	kronor	per	lott.	Emmalund	går	nu	vidare	i	processen.		

- Ordförande	har	inplanerat	möte	med	valberedning	29	augusti.		
- Alla	föreningens	utarrenderade	lotter	har	ett	parkeringskort	och	minst	2	st.	grindnycklar,	på	Ullevi	

är	det	bomnyckel.	Vid	försäljning	lämnar	säljare	över	parkeringskort	och	alla	nycklar	till	ny	
arrendator.	Finns	det	mindre	än	två	nycklar	är	det	säljarens	ansvar	att	se	till	att	ny	arrendator	får	
2	nycklar.	Denna	information	kommer	tydliggöras	på	hemsidan.	

7. Skrivelser	-	Inga	inkommit	
8. Områdesrapporter		

- Emmalund:	Fått	påminna	att	inte	lägga	trädgårdsrens	och	andra	saker	i	riskomposten.	Har	haft	
trevliga/uppskattade	tillställningar	under	sommaren.	Det	planeras	för	ny	expedition.	Det	har	



skickats	ut	generell	återkoppling	kring	resultat	från	områdessynen	och	dialog	med	enskilda	
medlemmar	pågår.	Container	för	äpplen	har	ställts	ut.	Obehöriga	personer	har	befunnit	sig	på	
tomter	mitt	i	natten	–	blev	ivägskrämda.		

- Ullevi:	
- Valla:	Lampa	nerplockad	från	vägg	på	toalett	och	lagd	på	golv	men	stulet	lampsockeln,	två	

medlemmar	anmälde	sig	till	ogräsrensning	efter	mailutskick.	Försök	till	inbrott	i	grind	4	
genererade	plåtskada	vid	låset.	Rykten	går	att	kommunen	ska	göra	en	tillsyn	då	medlemmar	
anmäler	varandra	angående	byggnationer.		

- Ådala:	Haft	områdessyn	–	har	ett	fint	område	men	behöver	påminna	kring	häckhöjder.		
Kommunen	har	varit	på	plats	och	besiktat	växtlighet	som	hänger	in	på	området.	Kommunen	
kommer	åtgärda	detta	under	vinterhalvåret.	Container	för	äpplen	har	ställts	ut.	

9. Bygglov	-	Styrelsen	har	godkänt	13	bygganmälningar	sedan	förra	styrelsemötet.		
10. Överlåtelser	-	Styrelsen	har	godkänt	14	arrendeöverlåtelser	sedan	förra	styrelsemötet.		
11. Personal			

- Sommararbetarna	har	nu	slutat.	Ett	stort	tack	till	dem	för	allt	arbete	de	utfört	i	sommar.	
Personalansvariga	bjuder	ut	dem	på	mat	samt	överräcker	gåva	för	gott	arbete.	

12. Förbundet	-	Inget	att	informera	
13. Regionen	-	Inget	att	informera	
14. Kommunen		
15. Anticimex:	Ordförande	har	avstämning	med	Anticimex	den	6	september.		
16. Återkoppling	från	arbetsgrupper	

- Arrenden	–	arbete	pågår	
- Översättning	av	information	–	arbete	i	uppstart	
- Frågor	från	ordinarie	årsmötet	–	arbete	pågår	
- Hantering	av	lotter	som	föreningen	återtar	-	rutin	klar	och	ska	börja	användas,	

17. Områdena	
- Dags	att	för	respektive	område	att	se	över	aktuell	verksamhetsplan	samt	börja	tänka	på	

nästkommande	år	
- Mötet	med	nya	kolonister	ska	bokas	in	

18. Vattenkranarna	
Uthämtning	och	montering	av	kranar	måste	ske	senast	31	augusti.	Därefter	påbörjar	föreningen	med	
montering	av	de	som	är	kvar.		
	
Är	du	som	medlem	intresserad	att	hjälpa	till	att	byta	kranar	från	1	september	hör	av	dig	till	respektive	
område	för	mer	information	
emmalund@kolonisten.se	073	124	83	02	
ullevi@kolonisten.se	073	124	83	03	
valla@kolonisten.se	073	124	83	04	
ådala@kolonisten.se	073	124	03	05	
	

19. Fortsatt	arbete	med	organisationsförslag	
Varje	område	kommer	boka	in	ett	områdesmöte	augusti/september	för	information	och	dialog.	
Informationen	som	skickades	ut	i	samband	med	årsmötet	skickas	ut	på	mail	igen	och	sätts	upp	på	
anslagstavlorna	samt	att	det	kommer	komma	mer	bakgrundsinformation	och	frågeställningar.	
Mötet	kommer	ha	fokus	på	dialog	och	samla	in	medlemmars	tankar/kunskap/synpunkter/förslag	
utifrån	frågeställningarna.	
	
Då	vi	är	många	medlemmar	har	vi	valt	att	sitta	i	mindre	grupper	så	att	så	många	som	möjligt	kommer	
till	tals.	Ett	sätt	utföra	detta	är	via	cefédialog	https://www.metodbanken.se/post/caf%C3%A9dialog-
dialogcaf%C3%A9-world-caf%C3%A9		

	
20. Övriga	punkter	

- Ådala	–	Fråga	från	fritidsföreningen	inkommit.	Området	behöver	få	mer	information	och	
hanterar	ärendet	vidare.	

- Emmalund	-	Inkommen	fråga	från	medlem.	Området	återkopplar	till	medlem.		
- Utser	en	arbetsgrupp	som	slutför	arbetet	gällande	arbetsbeskrivningar	



- Efter	dialog	med	förbundet	och	andra	sakkunniga	har	vi	nu	information	att	den	tidigare	
bifallande	motionen	att	föreningen	ska	publicera	protokoll	gäller	över	föreningens	stadgar	och	
andra	generella	praxis	hur	protokoll	bör	hanteras	i	en	förening.	Detta	betyder	att	protokollen	
kommer	publiceras	men	den	informationen	som	kan	härledas	till	enskild	medlem	eller	person	tas	
bort	detta	då	vi	har	GDPR	att	ta	hänsyn	till.			

21. Punkter	som	informeras	ut	till	medlemmar	-	se	punkt	20	
22. Mötets	avslutande	Ordförande	tackar	för	dagens	möte.	
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